
Göteborgs Bridgeförbund 

 

 
Protokoll Styrelsesammanträde 1 

Tid 2011-09-13, kl 19.30-21.30 

Plats: J A Wettergrens gata 5 

 
Närvarande: Tobias Törnqvist (ordförande), Peter Modh, Ronny 

Terbrant, Jan Andersson, Sonia Linusson, Tobias Bende, 

Lillemor Hagberg, Christina Wedin, Mabel Leman 

 

Frånvarande: Marianne Löfgren 

 

Dagordning  
 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.  

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg av övriga frågor. 

 

3. Val av justeringsman 

Sonia  Linusson valdes till justeringsman. 

 

4. Godkännande av föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes. 

 

5. Val av vice ordförande 

Peter Modh valdes till vice ordförande. 

 

6. Val av kassör 

Marianne Löfgren valdes till kassör. 

 

7. Val av sekreterare 

Jan Andersson valdes till sekreterare. 

 

8. Val av firmatecknare 

Tobias Törnqvist, 760308-5635, Marianne Löfgren, 400605-5208, och Björn 

Andersson, 800819-7256, valdes till firmatecknare var för sig. Paragrafen förklaras 

omedelbart justerad. 

 

9. Val av verkställande utskott 

Styrelsen beslutade att inte utse något verkställande utskott. 

 

10. Val av tävlingskommitté inklusive ordförande för denna 

Peter Modh valdes till ordförande för tävlingskommittén och till övriga medlemmar 

valdes Bo Appelqvist, Tommy Gunnarsson, Björn Sörling och Björn Andersson. 

 



11. Rapport från revisorerna 

Revisorerna lämnade inga åtgärder till styrelsen att genomföra. 

 

12. Övriga frågor 

Beslut att vid nya verksamheter, med vilket menas att klubbar arrangerar tävlingar på 

för dem nya pass, slopas regeln att de betalar hyra för minst fem bord utan de betalar 

bara för det faktiska antalet under de första sex månaderna. 

 

Beslut att provanställa Björn Andersson som kanslist en dag per vecka under tolv 

månader. 

 

Christina Wedin har varit i kontakt med Bilia angående ett sponsorsarrangemang, 

vilket skulle ge bridgeförbundet 15 000 kr. I arrangemanget skulle det bland annat 

ingå föredrag och tävlingsspel i Bridgens Hus. Styrelsen ställde sig positiv och 

beslutade att man vid den aktuella bridgetävlingen inte ska ta ut någon spelavgift. 

 

Styrelsen beslutade att tillsätta en marknadsföringsgrupp. Christina Wedin är 

sammankallande och övriga medlemmar är Björn Andersson och Tobias Bende. 

 

13. Nästa möte 

11 oktober, kl 18.00 i Bridgens Hus. 

 

14. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet Justeras   

 

 

 

Jan Andersson Sonia Linusson 

 

 

 


